
Александар Мартиновић: Чанак се залаже за фискални сепаратизам, али показује велику политичку одговорност, јер неће да мења власт на улици и не прети силовањем Ани Брнабић
четвртак, 21 март 2019 18:16

 Судећи по досадашњем току расправе Предлог Закона о финансирању Војводине и
Резолуција о Војводини које је предложила Лига социјалдемократа Војводине неће
добити потребну подршку у дану за гласање, јер је оцењено да се ЛСВ залаже за
федералну државу, враћање Устава из 1974. године, али и увођење фискалног
сепаратизма.

  

  Упркос критикама на рачун предложених такона шеф скупштинских напредњака није
скривиао речи похвале на рачун опозиционог колеге, лидера ЛСВ, али се и Чанак
потрудио да не остане дужан колеги из посланичке клупе.   

„Ви сте и јуче и данас показали висок ниво политичке одговорности и политичке
свести, јер не припадате онима који мисле да се власт мења на улици и да се
политика састоји у томе што упадате моторним тестерама у РТС, или што претите
силовањем председници Владе. Дакле драго ми је што се разликујете од таквих и
тиме показујете да у Србији постоје људи који могу разумно да разговарају иако не
мисле исто о свему” , навео је Мартиновић.

  

Са њим се сложио и лидер ЛСВ који је навео да се власт не мења на улици .

  

„Свако ко позове на мењање власти на улици позива на грађански рат . То је потпуно
јасно и ја у таквим стварима нећу да учествујем . Једина два пута када је у новијој
историји у Србији улица имала смисла то је било када су грађани протествовали због
крађе избора и када су протествовали у заштити изборних резултата. дакле , после
избора у заштити изборних резултата не моће се протествовати уместоп избора“,

 1 / 3



Александар Мартиновић: Чанак се залаже за фискални сепаратизам, али показује велику политичку одговорност, јер неће да мења власт на улици и не прети силовањем Ани Брнабић
четвртак, 21 март 2019 18:16

објаснио је Чанак.

  

Таква врста комплимента на комплимент између Мартиновића и Чанка , очигледно је
била довољна Бошку Обрадовићу , лидеруз Двери да закључи да је Алкесандар Вучић
са лидером Лиге социјалдемократа Војводине договорио ту „фарсу“ од распораве о
Војводини како би „тровао људе својим сепаратизмом Војводине“ док расправа о
протестима „један од пет милиона“ у 100 градова и општина не може да додје на ред“.

  

„Проблем Војводине је „набујала покрајинска администрација која је непотребан
посредник између републичке и покрајинске власти“, рекао је Обрадовић на
паралелном парламенту и додао да нема разлога да наседа на „коске Вучића“ и да
се људи „глођу око Војводине док он трајно преговара са Тачијем о предаји КиМ“.

  

Иначе, шеф скупштинских напредњака је поручио током расправе о законима да ће СНС
бити против усвајања тог закона, јер је „Србија исувише мала да бисмо је делили на
федералне јединице, што заговара ЛСВ“. Одговарајући Мартиновићу, Чанак је потврдио
да жели да се промени уставно уређење Србије, али да то не значи да закон који је
предложила ЛСВ није у складу са важећим Уставом Србије. ОН је рекао да није идеја
прављења етничких граница , већ заокруживање регионалних целина у којима од свакој
од њих живи исти народ .

  
  

„Свако ко позове на мењање власти на улици позива на грађански рат“, објаснио је
Чанак

    

Вјерица Радета , посланица СРС оценила је да уколико се усвоји предлог Закона о
финансирању Аутономне покрајине Војводина, то био фискални сепаратизам, који би
био увод у политички сеператизам, због чега ће Српска радикална странка, бити против
изгласавања закона . Она је запитала власт у Србији да ли стављањем тог законског
предлога жели да удовољи захтевима појединих званичника ЕУ, попут Дејвида
Мекалистера и Маје Коцијанчич.

  

Током расправе чуло се и да Социјалистичка партија Србије неће гласати за
предложени закон о финансирању Војводине, јер би његово усвајање водило новима
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сукобима и поделама унутар српског друштва.

  

Жарко Обрадовић, посланик СПС оценио је да се из предлога ЛСВ види жал за стаусом
Војводине из Устрава из 1974. године , да се јасно види жеља за аутономијом која би
Војводину претворила у државу у држави.Обрадовић је поручио да о аутономији
Војводине треба разговарати, али да је „за аутономију Војводине у Србији, а не
аутономију против Србије“.Одговарајући Обрадовићу, председник ЛСВ Ненад Чанак је
нагласио да не види повезаност Устава СФРЈ из 1974. године са предлогом, јер је тај
акт „био важећи пре четири државе“.

  

Јахја Фехратовић , посланик Зукорлићеве Странке правде и помирења оценио је да
гурање под тепих теме о аутономији Војводине или статусу регије Санџака , само се
продужава агонија и којисти онима који не желе добро овој држави .

  

„Ми као странка се залажемо за децентрализацију , не да би нарушили систем Србије ,
већ да би ојачали оне средине које су у претходних 30 година потпуно запостављене ,
нарочито у периоду ДС . Модел који ми предлажемо за Санџак је прекогранична регија
која ће поштовати Устав и законе Србије и Црне Горе, попут Јужног Тирола“ , рекао је
Фехратовић.

  

(Данас)
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